
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 464
Vil ministeren – evt. i fortrolig form – oplyse, om fibernetkablerne udelukkende bruges til 
Banedanmarks egne aktiviteter, eller om der er tale om en delt ressource?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alexander Ryle (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på alexander.ryle@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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